
Informasjon	fra	styremøte	6.5	2019	
	

Til	stede:	 	 Trond	Heimdal	 	 Styreleder	
	 	 	 Rolf	Kulseth	 	 	 Nestleder	
	 	 	 Karin	Enodd	 	 	 Sekretær	
	 	 	 Eva	Kinn	 	 	 Styremedlem	
	 	 	 Einar	Sørensen	 	 Styremedlem	
	 	 	 Karin	Letnes	 	 	 Varamedlem	
	 	 	 Frode	Grindvold	 	 Varamedlem	
	
Saksliste:	
	
Konstituering	av	nytt	styre	
	 	 Nestleder:	 	 Rolf	Kulseth	
	 	 Sekretær:	 	 Karin	Enodd	
	 	 Styremedlem:	 Eva	Kinn	
	 	 Styremedlem:	 Einar	Sørensen	
	
Info.	 	 Gjennomgang	av	referatet	fra	beboermøtet:	
	 	 Dugnader	
	 	 Styret	diskuterte	forslaget	om	å	annonsere	dugnadene	med	et	par	–	tre	
	 	 alternative	datoer,	spesielt	for	høstdugnaden.		
	 	 Styret	ble	enige	om	å	fortsette	med	dugnadene	på	samme	måte	som	før,	
	 	 men	vil	vurdere	tidspunkt	for	den	enkelte	dugnad	ved	problematiske	
	 	 værforhold.	
	 	 	
	 	 Biblioteket	

Saken	om	uaktuelle	bøker/oppslagsverk	i	biblioteket	ble	diskutert.		
Styret	ble	enige	om	at	vaktmesteren	tar	en	opprydding	og/kaster	
oppslagsverk,		Det	Beste-bøker	og	andre	uaktuelle	bøker.		
Kan	ikke	se	at	en	kasse	for	å	legge	leste	bøker	i,	vil	forenkle	bruken	av	
biblioteket	på	noen	måte.	Oppfordringen	er	som	før,	lånte	bøker	settes	
tilbake	på	plassen	sin	etter	bruk.	Styret	mener	dette	er	den	enkleste	måten	
å	holde	det	ryddig	og	oversiktlig	på.		
Understreker	nok	en	gang;	det	skal	ikke	være	oppslagsverk,	bøker	type	
Det	Beste,	ukeblader	eller	tilsvarende	i	biblioteket.		
Ingen	kan	fritt	sette	fra	seg	bøker	de	vil	bli	kvitt	i	bibliotekhyllene!	
Bokansvarlig	Ragnhild	Lande	tar	avgjørelsen	og	må	kontaktes.	

	
	 	 Hjertestarter	
	 	 Opprettet	egen	sak.	Sak	6/2019	
	 	 	
Punkt	1	 Protokollen	fra	styremøte	26.3.	2019	godkjent	og	signert.	
	
Punkt	2	 Budsjett	
	 	 Økonomien	er	i	rute.		
	 	 	
	 	 Vedlikeholdsplan	
	 	 Ingen	aktivitet	iht.	Vedlikeholdsplanen.	



	 	 HMS-aktiviteter	
	 	 HMS-arbeidet	følges	opp	ihht	HMS-portalen.	
	
Punkt	3	 Info	fra	arbeidsgrupper	 	
	 	 Ingen	aktive	arbeidsgrupper	for	tiden.	
	
Punkt	4		 Løpende	saker	
	
Punkt	5	 Nye	saker	til	behandling	
	
Sak	5/19	 kabel-tv/internett	
	 	 Styret	har	blitt	kontaktet	av	flere	tilbydere	om	kabel-tv/internett:	

- Get	
- NTE	Altibox	
- Telenor	(Canal	Digital)	

	
	 	 De	ulike	alternativene	ble	diskutert.	Styret	arbeider	videre	med	saken	og	
	 	 planlegger	møter	med	leverandørene	neste	uke.	
	
Sak	6/19	 Hjertestarter	
	 	 Styret	diskuterte	forslaget	om	en	hjertestarter	i	sameiet.		 	
	 	 Enighet	om	at	det	bør	innhentes	faglige	råd	fra	for	eksempel	Røde	Kors.	
	 	 Styret	følger	opp	saken.	
	
Punkt	6	 Styremedlemmers	plikter,	ansvar	og	rettigheter	

- Lov	om	eierseksjoner.	
- Gjennomgang	av	forsikringer.	
- Evaluering	av	forretningsførers	plikter,	ansvar	og	rettigheter.	
- GDPR.	

	
Neste	styremøte:	18.	Juni.	
	
	
	 	 	
	 	 	
	


